
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sirku konaného dňa 15.decembra  2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice 

       Overovatelia:   p.  Ivan Cangár 
                       p.  Ivan Ziman 
Za zapisovateľku zápisnice  bola navrhnutá p. Pamulová Anna 
 
P r o g r a m:     1/ Otvorenie 

 2/ Kontrola uznesení 
   3/ Schvaľovanie rozpočtu obce na rok 2016 
   4 /Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Sirk 
   5/ Informácie starostu obce 
   6/ Žiadosti občanov 
   7/ Podnety poslancov- diskusia 
                           8/ Uznesenia 
                           9/ Záver 
  
K bodu 1.: Otvorenie rokovania OZ previedol starosta obce p. Ing. Peter Sentandráši, 
privítal všetkých prítomných poslancov a hostí a konštatoval, že z 9 poslancov sú 
prítomní 5 poslanci, čiže OZ je uznášaniaschopné.  
Za overovateľov zápisnice navrhol p. Ivana Cangára, p. Ivana Zimana 

 za hlasovalo: 5 poslancov 
 zdržalo sa: 0 poslancov 
 proti bolo: 0 poslancov 

Za zapisovateľku zápisnice navrhol p. Pamulovú Annu.  Starosta obce dal hlasovať 
        za hlasovalo: 5 poslancov 
        zdržalo sa: 0 poslancov 
        proti boli: 0 poslancov 
Ďalej starosta obce dal hlasovať za program dnešného zasadnutia, ale najskôr sa opýtal 
poslancov, či majú niečo na doplnenie. Program zasadnutia bol schválený jednomyseľne. 
        za hlasovalo: 5 poslancov 
        zdržalo sa 0 poslancov 
        proti bolo: 0 poslancov  
 
 
K bodu 2.:  Kontrola uznesení. 
        Kontrolu uznesení previedol starosta obce a skonštatoval, že sú splnené až 
na uznesenie ohľadom tabule „Vstup do obce, výstup obce. P. Cangár informoval  , že 
tabule sú rozpracované. Jedna je už hotová a druhá bude  zhotovená v čo najkratšom 
čase.  



 
K bodu 3.:  Schvaľovanie rozpočtu obce Sirk na rok 2016 
                     Rozpočet obce bol predložený poslancom obce. P. Marian Ziman žiadal  
k niektorým položkám vysvetlenie, ako i p. Ivan Ziman. K uvedeným položkám  im podala  
informáciu p. Pamulová. Stanovisko k rozpočtu obce na rok 2016 predniesla kontrolórka 
obce p. Gužáková Irena. Rozpočet obce Sirk  na rok 2016 bol schválený jednomyseľne. 
                                                                                                             za hlasovalo :   5 poslancov 
                                                                                                             zdržalo sa         0 poslancov 
                                                                                                             proti bolo    :    0 poslancov 
Informatívny rozpočet na roky 2017-2018 bol prednesený. Poslanci ho vzali na vedomie. 
 
 
K bodu č.4 :  Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Sirk  
                        Uvedené zásady boli zaslané poslancom OZ spolu s pozvánkami na OZ. 
Poslanec p. Ziman Marian podal pripomienku na doplnenie zásad o sumu, kde presun 
rozpočtových prostriedkov a povolené prekročenie výdavkov schvaľuje starosta obce do 
výšky 3 300,-€ v jednotlivom prípade. /uvedená suma bola aj v predchádzajúcich 
zásadách./ O túto sumu budú  zásady doplnené. Zásady hospodárenia s finančnými 
prostriedkami obce boli schválené nasledovne: 
                                                                                                             za hlasovalo :   5 poslancov 
                                                                                                             zdržalo sa         0 poslancov 
                                                                                                             proti bolo    :    0 poslancov 
 
 
K bodu č.5 : Informácie starostu obce 
 
            a./Starosta obce informoval OZ o vypracovaní projektu „Energetická náročnosť 
budovy obecného úradu“. Jedná sa o zateplenie budovy obecného úradu. Nakoľko je 
projekt podmienený spoluúčasťou 5% zo sumy obcou, jedná sa o sumu 7478,75 €. 
Poslanci odsúhlasili s 5%nou spoluúčasťou na projekte v sume 7478,75 € nasledovne : 
          
                                   za hlasovalo     5 poslancov 
                                                                                                           proti bolo         0 poslancov   
                                                                                                           zdržalo sa         0 poslancov       
 
            b./Starosta obce  predniesol na schválenie OZ cestovné príkazy pracovných ciest, 
ktoré uskutočnil od posledného zastupiteľstva. Pracovné cesty boli schválené 
nasledovne : 
                                                                                               za hlasovalo        5 poslancov 
                                                                                               proti bolo            0 poslancov 
                                                                                               zdržalo sa            0 poslancov 
 
             c./Starosta informoval OZ, že bude ešte jedno zasadnutie OZ  tohto mesiaca 
ohľadom VZN k miestnym daniam a poplatkom za komunálne odpady. Od júla 2016 



bude platiť nový zákon, kde výrobcovia obalov a plastov budú platiť zbernej spoločnosti 
za túto likvidáciu. V prípade, že sa v triedenom zbere napr. v plastoch bude nachádzať 
viac ako 50 % iného odpadu tak  tento kontajner nebude vyvezený. OZ vzalo informáciu 
na vedomie. 
 
 
                                                                                                
            d./Starosta obce informoval OZ o obecnom aute Fiat ULLYSSE, ktoré je  v oprave, 
či sa bude dávať opravovať, nakoľko je už dosť ojazdené a opravy sú dosť finančne 
náročné, alebo sa bude uvažovať o nákupe  iného auta. Multikár je tiež v zlom stave, už 
neprejde STK kontrolou. Sústavne sa do neho nakupujú súčiastky. Preto žiada poslancov 
o podaní návrhov k uvedeným stavom áut a aby podali návrhy na zakúpenie nového 
služobného auta alebo kúpu ojazdeného auta. OZ vzalo informáciu na vedomie. 
 
                                                                                                
            e./ Nakoľko sa blíži koniec roka , tradíciou bolo že bola nakúpená pyrotechnika. 
Starosta obce sa pýtal či ostaneme tak ako minulý rok alebo nech dajú poslanci OZ 
návrhy. Nakoniec sa navrhla suma 850 €. Uvedená pyrotechnika sa rozdelí na jednotlivé 
časti Sirk, Železník, osada Šrobárka, Červeňany. Za nakúpenie pyrotechniky hlasovalo : 
                                                                                                za hlasovalo        5 poslancov 
                                                                                                proti bolo            0 poslancov 
                                                                                                zdržalo sa            0 poslancov 
 
           f./ Starosta obce informoval o prácach na „Gotickom kostole v Sirku“ na ktorý 
obec dostala dotáciu v 1.etape v roku 2014  - 12 500,-€ a v  2.etape v r.2015 -  11 000,-€ 
ako pokračujú práce, ktoré sú dané na tento rok. Informoval OZ, že sa podala ďalšia 
žiadosť na financovanie uvedeného projektu na ministerstvo kultúry SR. OZ vzalo 
informáciu na vedomie. 
 
 g./ Ďalej podal informáciu ohľadom možnosti zapojenia sa do projektu na 
zateplenie MŠ, alebo KD. Dal za úlohu OZ aby do nasledujúceho zastupiteľstva rozhodli, 
či pôjdeme do projektu na MŠ alebo kultúrny dom. OZ vzalo informáciu na vedomie. 
 
 
          h./ Starosta obce odovzdal slovo kontrolórke obce, ktorá oboznámila poslancov 
z plánom kontrolnej činnosti na prvý polrok 2016. OZ súhlasí s plánom práce kontrolórky 
na rok 2016.       za hlasovalo        5 poslancov 
                                                                                                proti bolo            0 poslancov 
                                                                                                zdržalo sa            0 poslancov 
 
 i./ Účtovníčka obce dala k nahliadnutiu rozpočtové pravidlo č.1. Na minulom 
zastupiteľstve sa schvaľovala úprava rozpočtu a to z dôvodu, že  VVS a. s. nám zaplatila 
za vodovod Červeňany.  Ďalej sa robili presuny medzi jednotlivými položkami, ktoré boli 
uvedené na predloženom papieri. OZ vzalo informáciu na vedomie. 



 
 
K bodu 6.: Žiadosti občanov. 
 
          a./p. Cyril Halmo podal žiadosť  za Obecný futbalový klub o peňažný príspevok 
na opravu areálu futbalového ihriska svojpomocne  10 000,-€.Uvedenú žiadosť OZ zatiaľ 
zobralo na vedomie. Starosta podal informáciu, že buď sa prostriedky vyčlenia 
z rozpočtu obce alebo sa bude žiadať dotácia cez splnomocnenca vlády pre šport alebo 
nadáciu slovenskej sporiteľne.  
                                                                                                
 
          b./ p. Dáša Sendreiová – podala žiadosť  na vestibul Kultúrneho domu na 
uskutočnenie zábavy dňa 19.12.2015. Uvedená žiadosť bola zamietnutá, nakoľko 
Okresnému riaditeľstvu PZ takéto akcie je potrebné nahlasovať 2 týždne vopred a 
zábavy môžu usporiadať len  združenia ,alebo organizácie a nie súkromné osoby. 
                                                                                               za hlasovalo        0 poslancov 
                                                                                               proti bolo            5 poslancov 
                                                                                               zdržalo sa            0 poslancov 
 
          c./ Cirkevný evanjelický zbor v Sirku  - podal žiadosť o odpustenie poplatku  DzN 
na rok 2016 
Uvedená žiadosť bola zamietnutá. 
                                                                                               za hlasovalo        1 poslanec 
                                                                                               proti bolo            3 poslanci 
                                                                                               zdržalo sa            1 poslanec 
 
            d./ p. Cirkevný evanjelický zbor v Sirku –žiadosť o odmenu p. Ľubomírovi 
Ďuríkovi za naťahovanie hodín na veži v sume 100,-€. Uvedená žiadosť bola schválená. 
 
                                                                                               za hlasovalo        5 poslancov 
                                                                                               proti bolo            0 poslancov 
                                                                                               zdržalo sa            0 poslancov 
 
           e./ p. Cirkevný evanjelický zbor v Sirku  -žiadosť o finančný príspevok na opravu 
kostola. Nakoľko cirkevnému zboru už bola v tomto roku schválená finančná podpora 
1000,- € a na kostole  sa zatiaľ nič nerobí OZ finančnú podporu zamietlo. 
 
                                                                                               za hlasovalo        0 poslancov 
                                                                                               proti bolo            5 poslancov 
                                                                                               zdržalo sa            0 poslancov 
 
          f./ p. Firma Barbot –výherné a nevýherné automaty –žiadosť o schválenie výnimky 
na prevádzkovanie automatov v prevádzke Bistro p. Tótha v Sirku.  
Uvedená žiadosť bola zamietnutá. 



                                                                                               za hlasovalo        2 poslanci 
                                                                                               proti bolo            2 poslanci 
                                                                                               zdržalo sa            1 poslanec 
 
          
K bodu 7.: Podnety poslancov – diskusia.  
 a. p.Cangár Ivan – voda v cintoríne v Sirku ,či sa bude riešiť dodávka vody do 
Domu smútku v Sirku. Je potrebné zakúpiť nové lano k pohrebom a určiť jednu 
zodpovednú osobu, ktorá bude dohliadať na náradie k pohrebom. 
- rampa ,kde sa opravujú autá  je neporiadok ,olej vypustený, 
- pri  bytovke č.7 sa prepadáva chodník  je potrebné ho opraviť 
- urobiť okolo MŠ nový plot aby sa tam deti nechodili hrávať keď je škôlka uzavretá.       
Preliezajú tento plot.   
 b. p. Ivan Ziman – dotácia Obecnému klubu futbalistov  v roku 2014,či bola 
poskytnutá dvakrát. P. Pamulová odpovedala, že len raz, ako je uvedené v rozpočte. 
- za multifunkčné ihrisko ,či sa vyberá poplatok za  jeho  užívanie lístkami 
Starosta obce odpovedal ,že áno p. Szanto doniesol príjem za 11/2015. 
- či bolo stretnutie predsedov Spoločenstiev vlastníkov bytov ,za účelom ukladania dreva 
okolo bytoviek, starosta  odpovedal ,že zatiaľ nie, nakoľko sa to aj tak nevyrieši.   
- za ŠJ či sa už varí, alebo nie  starosta  odpovedal, že zatiaľ nie . Strava je dovážaná. Od 
nového roka nové hygienické predpisy, ktoré sú súčasťou prevádzkového poriadku pre 
jedáleň.  
 

c. p. Starosta obce – informoval ohľadom komunálneho odpadu ,nakoľko od 
nového roka bude v platnosti nový zákon o odpadoch. /Triedený odpad nám nevyvezú 
pokiaľ v ňom bude 50% komunálneho odpadu./           

d. p. Marian Ziman  –podal námietku voči práci hlavnej kontrolórky p. Gužákovej 
,že  
finančná komisia  neodovzdala správu o čerpaní výdavkov  v ŠJ  za rok 2012-2014, ako 
i neplatičov za DzN, za psy ,KO. P. Kontrolórka sa vyjadrila k uvedenej námietke  
nasledovne: Uvedené výdavky boli vyvesené na  obecnej tabuli ,ako i neplatiči a to, že 
má urobiť správu to nevedela. 
- p. kontrolórka má  skontrolovať pracovné dohody, ako i finančné odmeny a podať 
správu OZ 
 - dať okolo kostola  pásku pre bezpečnosť občanov, aby vedeli že sa tam pracuje na 
oprave husitského kostola       
     

e. p.Gerta Cangárová – ohľadom zakúpenia kachiel a vrátenie pôvodných z kina 
Železník späť  do volebnej miestnosti . 

f. p.Dana Zimanová  - kino na Železníku  je dobre opravené vo vnútri, ale strecha 
by potrebovala opravu, či by nebolo možné cez  projekty  dostať nejakú dotáciu. 

g. p. Ernest Dulaj – podal pripomienku, že pri p. Cinkovi bývajú jeho rodičia a sú 
sťažnosti na nich. 

h. p. Remper Ján – oznámil starostovi obce, že na moste k Čajkovcom je zemina 



a veci, ktoré sa vybrali pri vyčistený odtokovej rúry do potoka a treba to dať odviesť. 
Ďalej oznámiť aby majitelia psov ich nepúšťali sa potulovať po dedine a pokutovať ich. 
Starosta odpovedal, že keď je majiteľom občan v hmotnej núdzi tak ten pokutu nebude 
vedieť uhradiť a obec si sama vytvorí pohľadávku, ktorá bude tvoriť problém pri žiadaní 
finančných príspevkov z Európskej únie.    
 
K bodu 8.: Uznesenie zastupiteľstva z dnešného zasadnutia tvorí prílohu zápisnice. Za 
jednotlivé body sa rokovalo samostatne.       
 
K bodu 9.: OZ prebralo všetky body dnešného zasadnutia a program bol vyčerpaný. 
Starosta obce poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 
OVEROVATELIA : ................................................ 
                                ............................................... 
              Za obecné zastupiteľstvo 
              Ing. Peter Sentandráši 
          starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U Z N E S E N I E 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sirku, ktoré sa konalo dňa 15 .december 2015  

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na tomto uznesení: 
 
UZNESENIE Č. 1/XII/2015 

 Schvaľuje: Zapisovateľku zápisnice z dnešného zasadnutia p. Pamulovú Annu.  

UZNESENIE Č. 2/XII/2015 

           Schvaľuje: Overovateľov zápisnice p. Ivana Cangára  a Ivana Zimana. 

UZNESENIE Č. 3/XII/2015 

            Schvaľuje: Program dnešného rokovania  OZ. 
UZNESENIE Č. 4/XII/2015 

            Schvaľuje: Rozpočet obce na rok 2016   
 
UZNESENIE Č. 5/XII/2015 

 Berie na vedomie : Návrh rozpočtu na rok 2017-2018. 
 
UZNESENIE Č.6/XII/2015 

 Schvaľuje :Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Sirk. 
                                 
UZNESENIE Č. 7/XII/2015 

 Schvaľuje: Sumu 7 478,75 € ako 5% spoluúčasť na projekte „Energetická 
náročnosť budovy obecného úradu“. 
 
UZNESENIE č. 8/XII/2015 
 
 Schvaľuje : Služobné cesty starostu obce podľa priložených dokladov. 
 
UZNESENIE č. 9/XII/2015 
 
 Schvaľuje : Plán práce kontrolórky na polrok 2016. 
 
UZNESENIE č. 10/XII/2015 
 
 Schvaľuje: Nákup pyrotechniky v sume 850,- €. 
 
UZNESENIE č. 11/XII/2015  
 



 Berie na vedomie: Rozpočtové opatrenia č.1/2015 starostu obce. 
 
UZNESENIE č. 12/XII/2015  
 
 Schvaľuje: Žiadosť  cirkevného zboru za naťahovanie  vežových hodín v sume 
100,-€. 
 
UZNESENIE č. 13/XII/2015  
 
 Zamieta: Žiadosť  cirkevného zboru na úľavu DzN na rok 2016. 
 
UZNESENIE č. 14/XII/2015  
 
 Zamieta: Žiadosť  cirkevného zboru na finančný príspevok na opravu kostola. 
 
UZNESENIE č. 15/XII/2015  
 
 Zamieta: Žiadosť firmy BARBOT  na udelenie výnimky na prevádzkovanie 
výherných automatov v prevádzke Bistro Sirk. 
 
UZNESENIE č. 16/XII/2015  
 
 Zamieta: Žiadosť   o poskytnutie KD p. Dáše Sendreiovej  za účelom usporiadania  
tanečnej zábavy  dňa 19.12.2015. 
 
UZNESENIE č. 17/XII/2015 
 
 Berie na vedomie: žiadosť prezidenta OFK na pridelenie finančných prostriedkov 
na rekonštrukciu šatní, oplotenia, elektroinštalácie a tribúny.  
 
UZNESENIE č. 18/XII/2015 
 
 Berie na vedomie: bod č. 5, písm. c, d, f, g, i, 
    bod č. 7, písm. a, b, c, d, e, f, g, h,   
       
     
Overovatelia:    ......................................................... 
                            ......................................................... 
                     
                za obecné zastupiteľstvo 
                                Ing. Peter Sentandráši 
                                                     starosta obce 


